
 

   
 

  
                                     

                                                                       

 
 

 

 פרוטוקול ועדת מכרזים

 16:00בשעה  28.6.20מישיבה שהתקיימה ביום  

 

   :השתתפו חברי ועדת מכרזים

 מר עמירם מסס, יו"ר.

 מר יוסי אזריאל, חבר.

 מר אפרים מקמל, חבר.

  

 :משתתפים נוספים

 היועצת המשפטית לעירייה. – פרץ-קרקופולסקיענת עוה"ד 

 גזבר. – רו"ח חן פרץ

 מחלקה משפטית. –גב' אורטל וילק יהודה 

 .2/2020-ו 4/2020למכרזים  יועץ  – יה-עו"ד דוד רן

 

 :על סדר היום

 

לאספקה ותחזוקה של מערכת שכר, משאבי אנוש ונוכחות עבור   - 04/2020מכרז פומבי מס'  .1
 : דיון ופתיחת הצעות המחיר.ביאליקעיריית קריית 

 
למתן שירותים עבור מערך החניה העירוני וביצוע גביית קנסות וחובות  - 02/2020מכרז פומבי  .2

 .עירוניים מכוח חוקי העזר העירוניים עבור עיריית קריית ביאליק
 

 מכתב פניה מרשת עתיד. – 07/2020מכרז פומבי  .3
 

התקשרות  –בחט"ע אורט ביאליק  200קיר על חזית מבנה ציור  –פטור ממכרז לפרויקט אומנותי  .4
 .עם הצייר הלל לזרוב

 
 

 

 

 

 

 

לאספקה ותחזוקה של מערכת שכר, משאבי אנוש   - 2020/04מכרז פומבי מס' : 1נושא 
 ונוכחות עבור עיריית קריית ביאליק.

 



 

   
 

  
                                     

                                                                       

 
 

 

 .24.6.20:  מסמך סיכום מאת עוה"ד דוד רן־יה ביחס להליך מיום מסמכים נלווים

 
המכרז נקבע כמכרז דו : מונח בפניכם מסמך הסיכום ביחס לבדיקת ההצעות במכרז. יה-דוד רןעו"ד 

כאשר בשלב הראשון ועדת המכרזים תדון ותאשר את ניקוד האיכות של המשתתפים במכרז שלבי, 
 בהתאם למדדי האיכות שנקבעו מראש ורק לאחר מכן ייפתחו מעטפות של הצעות המחיר.

 
למכרז הוגשו שתי הצעות: הצעת מל"מ שכר בע"מ והצעת החברה לאוטומציה בשלטון המקומי בע"מ. 
שני המציעים נמצאו כעומדים בתנאי הסף והגישו את הצעתם באופן תקין, תוכלו לראות את הדברים 

 בנספח א' למסמך הסיכום.
 

קודם נוסף הנותן דגש על  מתוכם ניתנו בגין ניסיון 10%כאשר  50%מרכיב האיכות במכרז עמד על 
ניתנו על  40%-מספר הרשויות בהן המערכת שהוצעה במכרז מותקנת בהתאם לכללים שנקבעו שם, ו

 בסיס מצגת והתרשמות מהמערכת לפי הפרמטרים שנקבעו מראש במכרז.
 

תוכלו לראשות בנספח ב' בעצם את עבודת ועדת המשנה במסגרת ההתרשמות שלה מהמערכות שהוצגו 
 הניקוד כאשר המנקדים הם בעצם אנשי המקצוע הרלוונטיים לנושא זה. וכן את

 
הפתרונות השונים של המציעים למערכות השכר היו פחות או יותר דומים וענו על הצרכים של העירייה, 

 כפי שתוכלו להתרשם בניקוד היה יתרון קל למערכת של מל"מ שכר.
 

המציעים נדרשו לפרט על רשויות מקומיות נוספות בהן  נוספים בגין ניסיון נוסף, 10%לעניין ניקוד של 
הותקנה המערכת שהוצעה על ידם במכרז, כאשר התנאי לקבלת ניקוד האיכות הוא שיתקיימו כלל 
דרישות תנאי הסף ביחס לניסיון הנוסף. במסגרת מסמך ההבהרות אפשרנו לקבל "שדרוג" כאילו היה 

 הדבר "התקנה" של ממש.
 

א זה מול שני המציעים. לאחר הבירור ההמלצה שלנו היא להעניק לאוטומציה נקודה ביצענו בירור לנוש
 –הנקודות כאשר הרוב המכריע של הניסיון הנוסף שהוצג לא עמד בדרישות תנאי הסף  10אחת מתוך 

בגין כאשר  10נקודות מתוך  9בפרט לעניין מספר העובדים הנדרש ברשות ולהעניק למל"מ שכר בע"מ 
 לא ניתן להעניק ניקוד לאור אי עמידה בכל התנאים הקבועים בתנאי הסף שם. עיריית עכו

 
 
 
 
 
 
 

: ועדת המכרזים, לאחר דנה בנושא וקיבלה הסברים ביחס לאופן ניקוד המציעים כמו החלטת ביניים
 גם בהסתמך על מסמך הסיכום שבפניה מאשרת את ניקוד האיכות של המציעים במכרז כדלקמן:

 
 נקודות. 50נקודות מתוך  45.5שכר בע"מ:  מל"מ

 נקודות. 50נקודות מתוך  34.5החברה לאוטומציה בשלטון המקומי בע"מ: 
 
 

 :פתיחת הצעות המחיר
 

שני המציעים הודיעו שלא יגיעו למעמד  – המשתתפים הוזמנו למעמד פתיחת הצעות המחיר בכתב



 

   
 

  
                                     

                                                                       

 
 

 

 .הפתיחה
 

 ₪. 17,000ר הסך המירבי שניתן היה להציע עמד על המציעים נדרשו להציע מחיר חודשי קבוע, כאש
 

 :ההצעות
 

ציון הצעת המחיר  בש"ח ללא מע"מ ההצעה המציע
 בהתאם לכללי המכרז

 41.45 ₪  13,449 מל"מ שכר בע"מ
החברה לאוטומציה במנהל השלטון 

 המקומי בע"מ
11,150  ₪ 50 

  ₪ 17,000 אומדן
 
 

 :החלטה
 

 הינו:הציון הכולל של המציעים 
 

 ציון סופי המציע
 86.95 מל"מ שכר בע"מ

החברה לאוטומציה במנהל השלטון 
 המקומי בע"מ

84.5 

 
 

שכר בע"מ כהצעה  לאור האמור לעיל ולאור כללי המכרז ממליצה ועדת המכרזים על הצעת מל"מ
הזוכה במכרז. לאור התוצאה לעיל ועדת המכרזים לא נדרשה להתייחס בשלב זה להצעת המחיר 

 הנמוכה של החברה לאוטומציה.
 
 
 
 

  



 

   
 

  
                                     

                                                                       

 
 

 

למתן שירותים עבור מערך החניה העירוני וביצוע  - 02/2020: מכרז פומבי 2נושא 
 עבור עיריית קריית ביאליקגביית קנסות וחובות עירוניים מכוח חוקי העזר העירוניים 

 
 

 .14.6.20:  מסמך סיכום מאת עוה"ד דוד רן־יה ביחס להליך מיום מסמכים נלווים

 
אשר פומבי : מונח בפניכם מסמך הסיכום ביחס לבדיקת ההצעות במכרז. מדובר במכרז יה-עו"ד דוד רן

אמור להסדיר ולתת פתרון ומענה ביחס לניהול מערך החניה וגביית קנסות בהיבט כולל של ציוד, 
 מערכות ותוכנות שונות לאורך כל חיי הדו"ח. 

 
, , חוקי העזר וקנסות מנהלייםאספקת טכנולוגיות, ציוד ושירותים נלווים למערך החניה המכרז כולל

קבלת קהל, ייה: אספקת שירותי ניהול , מוקד, משרד, שירותי שירות, מענה, ניהול הגבייה ואכיפת גב
מצלמות ניידות ונייחות , עיקולים ברישום/בפועל, , קשר עם גורמי חוץטיפול בתושבים, חייבים

 )אופציונאלי(.
 

 92הצעות: מיתר שירותים מוניציפאליים מתקדמים בע"מ, מילגם בע"מ ומילאון  3במכרז הוגשו 
ונמצא ששלושת המציעים עומדים בתנאי הסף והגישו את ההצעה במכרז באופן  בע"מ. ההצעות נבדקו

 תקין, ניתן לראות את הבדיקה שבוצעה במסגרת נספח א' למסמך הסיכום.
 

ומשקל הצעת  40%במכרז הזה היו בנוסף להצעת המחיר גם מדדי איכות, משקל מדדי האיכות עמד על 
צעה "מודולרית" הבנויה ממספר שירותים שונים , כאשר הצעת המחיר היא ה60%המחיר עמד על 

 כאשר לכל מרכיב בהצעת המחיר ניתן ניקוד שונה.
 

למסמך הסיכום, קימת טבלה של פירוט  4.4מבחינת הצעת המחיר אני מפנה את ועדת המכרזים לסעיף 
חלק הצעות המחיר יחד עם האומדן של העירייה. ניתן לראות שהצעות המחיר של מיתר ומילגם נקבו ב

מהפרמטרים במחירים נמוכים ובמרחק כזה מהאומדן שהיה צורך לבצע להם שימועים לצורך מתן 
 זכות טיעון טרם קבלת החלטה.

 
הדברים מפורטים  –שימועים בוצעו בפני חברי ועדת המשנה וחבר ועדת המכרזים מר שני אוצ'קובסקי 

 ועדת המשנה. לבמסמך הסיכום וגם פרוטוקולי השימועים מופיעים בפרוטוקו
 

: חברי ועדת המכרזים מקבלים הסבר על השימועים שנערכו ומקבלים מענה על שאלות הערת העורך
 שונות בנושא.

 
: ועדת המכרזים לאחר שדנה בנושא השימועים ולאחר שסקרה את הצעות המחיר החלטת ביניים

בע"מ ומיתר שירותים מוניציפאליים מתקדמים בע"מ  מחליטה כי הסברי שני המציעים מילגם
הנ"ל גם בהתייחס לעובדה שהגם שההצעות  –מקובלים עליה ואין מניעה להמשיך לדון בהצעות כאמור 

מגלמות רווח קטן או אפילו אי רווח אין הדבר "אסור" על פי דין וועדת המכרזים שוכנעה ששני 
 לעירייה.   המציעים יוכלו להעניק שירותים אפקטיביים

 
: במדדי האיכות במכרז ניקדה ועדת המכרזים את המערכות והתוכנות לניהול מערך עוה"ד דוד רן־יה

 החניה וחוקי העזר העירוניים וכן את המסופון / האפליקציה והליך רישום הדו"ח.
 

טית חברי ועדת המשנה אשר ניקדו את ההצעות היו הגזבר, מנהל מחלקת פיקוח והמשנה ליועצת המשפ



 

   
 

  
                                     

                                                                       

 
 

 

 לכולם נגיעה יומיומית לנושא המכרז. –לעירייה 
 

 לנספח ב' של מסמך הסיכום. 5ניקוד ועדת המשנה מופיע בעמוד 
 
 

 :החלטה
 

ועדת המכרזים, לאחר שדנה בנושא וקיבלה הסברים ביחס להליך הניקוד במכרז מאשרת את ציוני 
 האיכות אשר ניתנו למציעים על ידי ועדת המשנה.

 
בהתאם לכללי המכרז ועדת המכרזים ממליצה על חברת מיתר שירותים מוניציפאליים מתקדמים 

 בע"מ כזוכה במכרז לאחר שקיבלה את הניקוד המצרפי )איכות + מחיר( הגבוה ביותר. 
 
 
 

 07/2020פנית רשת עתיד ביחס לתוצאות מכרז : 3נושא 
 
 

 .14.6.20: מכתב רשת עתיד מיום מסמכים נלווים
 

להפעלת בית  7/2020דנה ועדת המכרזים במכרז פומבי מס'  3.6.20ביום : פרץ-ענת קרקופולסקיעוה"ד 
"קרית חינוך אורט" ולהפעלת בית ספר תיכון שש שנתי בשכונת נאות אפק  ספר תיכון שש שנתי

. ועדת המכרזים המליצה שלא לקבל את הצעת רשת עתיד במכרז זאת לאור כללי המכרז )בהקמה(
 אם לנימוקים שנרשמו שם.ובהת

 
שלחה רשת עתיד מכתב לעירייה ובו קבלה על ההליך המכרזי, בפרט על עניין הרכב ועדת  14.6.20ביום 

המשנה של העירייה והעבודה רבת השנים עם רשת אורט. רשת עתיד למעשה ביקשה לשנות את החלטת 
כי הואיל וממילא שנת הלימודים  ועדת המשנה ושיבוצע ניקוד מחדש של הצעתה. במקביל נרשם על ידה

 תשפ"א בפתח היא לא עומדת על כך שתפתח הצעת המחיר שלה.
 

אנחנו כמובן ממליצים לדחות את הטענות של רשת עתיד ביחס להליך המכרזי שנוהל כדין כאשר ועדת 
המשנה מורכבת בדיוק מגורמי המקצוע האחראיים על החינוך ברשות. במקביל אנו ממליצים שתצא 

וועדת המכרזים לא  07/2020רה מועדת המכרזים כי החלטתה היא החלטה נקודתית, למכרז אמי
 שוללת קבלת שירותים מרשת עתיד במכרזים עתידיים ו/או אחרים.

 
 

 :החלטה
 

ועדת המכרזים מחליטה לדחות את טענות רשת עתיד ביחס להליך המכרזי. מכתב תשובה מסודר יצא 
 07/2020במקביל מבהירה ועדת המכרזים כי החלטתה ביחס למכרז מהלשכה המשפטית בעירייה. 

היא החלטה נקודתית ביחס אליו, ההחלטה מבוססת על מדדי המכרז שנקבעו מראש ואין בהחלטה זו 
משום אמירה כללית לגבי רשת עתיד ו/או יכולותיה. מובהר כי לא יהא בהחלטה משום מניעה לקבלת 

 מכרזים עתידיים של העירייה.שירותים מרשת עתיד, ככל שתזכה ב



 

   
 

  
                                     

                                                                       

 
 

 

 

בחט"ע אורט  200ציור קיר על חזית מבנה  –פטור ממכרז לפרויקט אומנותי : 4נושא 
 התקשרות עם הצייר הלל לזרוב –ביאליק 

 
 חוו"ד משפטית מאת עוה"ד יריב הופמן.: מסמכים נלווים

 
מונחת בפנינו חוות דעת משפטית של עו"ד יריב הופמן לעניין התקשרות עם האומן הלל לזרוב, המבצע 

בחטיבה העליונה אורט  200צביעה אומנותית  וציורי קיר וזאת לצורך צביעה אומנותית של חזית מבנה 
 קריית ביאליק. 

 
, )להלן: 1987-תשמ"ח( לתקנות העיריות )מכרזים(, 5)3חוות הדעת קובעת כי בהתאם לתקנה 

 "התקנות"(, מדובר בעבודה אומנותית ייחודית המאפשרת מתן פטור ממכרז.

 
 החלטה:

לאחר בחינת חוות הדעת המשפטית והתקנות, מחליטה הועדה לאשר פה אחד מתן פטור ממכרז 
 הלל לזרוב בע"מ לצורך ביצוע העבודה.-והמלצה להתקשרות עם ביג ארט

 
 :אישור וחתימת חברי הועדה

 
 הערות חתימת משתתף/ת שם המשתתף/ת תפקיד המשתתף/ת

   עמירם מסס יו"ר הועדה

   אפרים מקמיל חבר הועדה

   יוסי אזריאל חבר ועדה

   עו"ד ענת פרץ יועצת משפטית

   רו"ח חן פרץ גזבר העירייה

   אורטל יהודה וילק מזכירת הועדה

 


